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Vragen van het lid Karabulut (SP)
aan de staatssecretaris van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid over het
bericht dat de voedselbank
«normaal» is geworden. (Ingezonden
25 september 2008)

1
Wat is uw oordeel over het bericht
dat de voedselbank «normaal» is
geworden?1

2
Hoe beoordeelt u de (soms forse)
uitbreiding van voedselbanken in
Nederland? Welke maatregelen gaat
u nemen om deze uitbreiding een halt
toe te roepen?

3
Deelt u de mening dat in een
welvarend land als Nederland
voedselbanken niet nodig hoeven te
zijn? Zo ja, kunt u dat toelichten?
Zo neen, waarom niet?

4
Onder verwijzing naar uw opmerking
in het Parool licht u toe dat het
armoedebudget met 350 miljoen het
hoogste ooit is, kunt u uiteenzetten
welk effect dit heeft op het aantal
mensen in armoede en meer in het
bijzonder op het aantal
«voedselbankgebruikers»? Zo ja, welk
effect heeft dit? Zo neen, waarom
niet?

5
Wat is uw oordeel over het
doorverwijzen van cliënten naar de

voedselbanken door reguliere
hulpverleners? Vindt u dit wenselijk?
Zo ja, kunt u dat toelichten? Zo neen,
wat gaat u hiertegen doen?

6
Klopt het dat u in 2005 heeft
aangegeven dat met een flinke zak
geld de voedselbanken overbodig
kunnen worden? Staat u nog steeds
achter deze uitspraak? Zo ja, hoe
groot moet deze zak geld zijn om alle
voedselbanken in Nederland
overbodig te maken? Zo neen,
waarom niet?

7
Kunt u uiteenzetten in hoeveel
gemeenten er intensieve
samenwerking met de voedselbanken
plaatsvindt? Zo ja, kunt u hiervan een
lijst overleggen en toelichten op
welke wijze er wordt samengewerkt?
Zo neen, bent u bereid om hier
onderzoek naar te doen?

1 Voedsel-bank is «normaal» geworden
instantie, Het Parool, 23 september 2008.
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